

# DCCC Children 大卫市基督教会 Summer Reading Program 暑期儿童阅读活动 July 18 - August 20, 2021

## Prizes 奖品

**1<sup>st</sup> Prizes (2)** 头奖 (两位) – Pizza Party for family of four 一家四口Pizza Party

\* Most books read 阅读最多书籍

\* Best book presentation 最佳读书报告

**2<sup>nd</sup> level prizes** 二奖 – read than 10 books 阅读十本以上的书

**3<sup>rd</sup> level prizes** 三奖 – read 5-10 books 阅读 5-10 本书

**4<sup>th</sup> level prizes** 四奖 – read 1-4 books 阅读 1-4 本书



## Summer Reading Program Description:

\* Children can earn prizes by reading books from July 18 - August 20, 2021. The more books, the better the prizes! \*

On Promotion Sunday, August 22 2021 - presentation of book project

Each participant must do a project on one of the books he/she read in any style they like. (For example: written book report; oral book report; poem, original song, drawing a painting about the book; make a PPT presentation of the book; make a 3-D model representing a book, etc....)

\* PreK and children up to 2<sup>nd</sup> grade can read E category books. 3<sup>rd</sup>-6<sup>th</sup> graders must read J category books. \* Videos, audio books, and materials in other formats count toward the book goal, but are limited to one per week. \* Books read will be recorded on the book journal sheet attached.

## 暑期阅读活动说明:

\* 7月18日至8月20日, 孩子们可以通过阅读书籍获得奖品。阅读越多书籍, 奖品越丰富!

\* 在8月22日周日(升级主日) - 孩子们将做一个读书报告

每个参与者必须以他们喜欢的任何风格在他/她所阅读的一本书上做一个项目。(例如: 书面读书报告; 口头报告; 写一首诗、原创歌曲、画关于所读的书相关的画; 制作PPT读书简介报告; 制作3-D模型等)

\* 学前班和二年级以下的儿童可以阅读E类, 文字较简单的书籍。三至六年级学生必须阅读J类的书籍。

\* 视频、有声读物和其他格式的材料也可计入图书目标, 但每周仅限一份。

\* 阅读书籍将记录在附表中。

Name: \_\_\_\_\_ Grade (completed): \_\_\_\_\_

Parent/Guardian Name: \_\_\_\_\_ Parent/Guardian Signature: \_\_\_\_\_

Parent/Guardian email: \_\_\_\_\_

1	Title/Author	
	Favorite Part	
2	Title/Author	
	Favorite Part	
3	Title/Author	
	Favorite Part	
4	Title/Author	
	Favorite Part	
5	Title/Author	
	Favorite Part	
6	Title/Author	
	Favorite Part	
7	Title/Author	
	Favorite Part	
8	Title/Author	
	Favorite Part	
9	Title/Author	
	Favorite Part	
10	Title/Author	
	Favorite Part	

